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Ungdomsutvalget 

 
 
Ungdomsutvalget har i bestått av: 
 
Kenneth Stubstad   Leder 
Odda Arild Stava   Medlem 
Geir Stølen    Medlem 
Hans Fredrik Vatnedal  U.26 år 
Siv Tone Rossevatn   Varamann 
 
Det har ikke vært avholdt noe eget møte i ungdomsutvalget i år. All virksomhet planlegges 
via telefon, på stevner eller e-post. 
Årsplanen settes opp tidlig på året og danner arbeidsplanen for aktiviteten. 
 
Aktivitet: 
I korthet går aktiviteten ut på: 

• 4 timers treningssamling en vår kveld. I år som i fjor på Laudal. 
• Arrangerte en 2 dagers tur til Ungdomsstevnet i Numedal 
• Arrangerte 2-dagers treningssamling på høsten i Lyngdal. 

 
Deltatt på lagskyting på Landsdelstevnet(2-lag) og LS- i Bodø. 
 
Administrativt er det søkt om penger fra VABUR. Både aktivitetstilskudd og Grunntilskudd. 
Til sammen er det hanket inn 38000kr fra VABUR i år. Vi har fått en god dialog med 
VABUR og aktiviteten vår blir lagt ut på deres hjemmeside. Vi har lagt ut bilder og rapport 
fra vår aktivitet. Ungdommen har selv bidratt med dette. 
 
Resttilskudd hentes inn fra midler fra DFS. Aktiviteten vår har i år generert ca 15000,-.  
 
På samlagets hjemmeside har vi en mappe som heter Ungdom. Her blir aktiviteten lagt ut.  
 
I forbindelse med vår aktivitet vil jeg takke de skytterlag som følger opp og tar i mot de tilbud 
som samlaget setter i gang. Likeså vil jeg takke Laudal, Lyngdal for at de i år også stilte 
banene og folk til disposisjon. Jeg vil også trekke fram samlagsformannen som er meget 
positiv og behjelpelig til ungdomsaktiviteten. 
 
Etter instruktørkurset på Kjevik i fjor har vi fått mange nye instruktører i lagene. Mange av 
disse er svært aktive og gjør en stor og god jobb mot ungdommen. Bjørn Vidringstad påtok 
seg jobben som samlagsinstruktør og sammen med nyutdannede instruktører så har dette vært 
til stor hjelp. Kan nevne at vi fikk god tilbakemelding fra skytterkontoret etter vårsamlingen, 
da vi bevist la instruksjonsansvaret på disse nye instruktørene. 
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 Deltakelsen har på samlingene har i år også vært god. Både i Laudal og Lyngdal har det vært 
mellom 30 og 40 deltagere + instruktører. 
Også i år stilte Mette Finnestad og Tor Harald Lund opp som instruktører på høstsamlingen i 
Lyngdal. Både store og små har stor nytte av den instruksjonen og tips disse gir.  
 
Etter en ny opplevelse på Ungdomsstevnet i Numedal reiste vi dit i år også. Litt mer planlagt i 
år – da vi leide oss i på Haugen gård + stabbur. 5 biler ble fylt opp og jeg synes vi hadde en 
flott tur. Evalueringen av turen fører kanskje til to overnattinger neste år? 
 
Årets LS var langt borte og heldigvis var vi nok deltakere som reiste slik at vi kunne stille lag 
på lagskytingen. Vi manglet en junior, men hadde en ER som stilte opp her. Det viktigste er å 
delta.   
 
Resultater: 
Individuelt så har vi ikke så mange topplasseringer på lands og landsdelsplan i år. Likevel 
mange gode plasseringer. Vi fikk også et nytt medlem i 350-klubben ved Jørn Håkon Stølen 
fra Kvinesdal. Gratulerer. På Landsdelstevnet i felt ble Ruth Jane Rossevatn, Øvre Eiken nr. 8 
i ER med 42 treff. Sondre B. Vidringstad, Lyngdal nr. 11 med ett treff mindre. På 
landsdelkretsstevnet på banen i Gjesdal ble Camilla B. Vidringstad, Lyngdal nr. 6 i 
juniorklassen og Erlend Fasseland, Mandal nr. 7 i rekruttklassen. Ellers er det mange gode 
resultater og plasseringer fra mange gode og lovende skytterungdom. 
Lagsmessig tenker jeg først og fremst på Agder cupen der Lyngdal vant og Mandal kapret 3-
plassen etter spennende avslutninger. Dette lover godt.  
 
Framover: 
Ønsker at de lagene som har tatt tak i rekrutteringen fortsetter det gode arbeidet som er i gang. 
Noen andre er på gang med nye unge. Noen lag er dessverre for passive. 
Alle som har drevet med dette en stund vet at det svinger. For å få i gang rekruttering igjen 
tror jeg det er viktig at vi igjen setter fokus på ungdomsledere i lagene. Tror vi må få til et 
kurs til vinteren og se om dette hjelper noe. Ett puff og litt inspirasjon er av og til det som skal 
til. Her må lagene ta et ansvar. Av årsmeldingene som blir sendt inn ser jeg at en god del har 
masse aspiranter. Jeg lurer på hvor de blir av nå stevnene begynner?  
For håpe at alle tar et tak her og får fart på rekrutteringen. Vi bør nok fokusere på godt 
samhold, mye moro og den enkeltes gode skyteopplevelse. Det er viktig og bli glad i sporten 
først og fremst. For den enkelte kan et 240 poengs resultat være like stort som en annen som 
greier 250. Det er viktig å ta vare på flest mulig i vår sport.  
 
Så er det bare sette i gang med ny sesong, trening, stevnedeltakelse og planlegge tur til LS på 
Voss i august 2012. 
 
 
Stubstad15/11-2011 
 
 
Kenneth Stubstad 
Ungdomsleder 


